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Kort referat af mødet d. 2. Juni 2014 

Dato 2. juni 2014 
 
 
 
Deltagere: 
Landmand, Erik Pihl 
Hjadstrup-Lunde Borgerforening, Kim Jørgensen 
Rambøll, Mark Wittnebel 
Nordfyns kommune, Henrik Boesen og Jane Christine Willander 
 
 
Hensigten med mødet var at søge en afslutning på sagen i Lunde efter stopning af projektet d. 2. jan. 2014. 
 
På mødet, fremlagde Landmand Erik Pihl, at det var umuligt for ham i Majetærsker, at passere chikanerne 
som de er udført i dag. Vi fremlagde en mulig løsning, med at forstærke rabatterne, så han kunne passere 
via rabatter. Denne løsning var ikke tilfredsstillende. 
 
Vi fremlagde to muligheder på mødet: At man fastholder projektet som det er tiltænkt, eller at man fjerner 
chikanerne og etablere et bump ved byzonetavlen ved østlig indgang til byen og evt. etablere 2-1 vej igen-
nem Lunde by. 
Der var enighed på mødet om, at chikanerne skulle fjernes, og at der skulle tænkes i alternative løsninger 
også bump. 
 
Kim Jørgensen understregede, at det var vigtigt at få eventuelle ændringer meldt ud. 
 
Kommunen oplyste om, at bump i byerne giver anledning til klager fra husejerne ved bumpene.  
 
Kommunen oplyste, at projektet drøftes på det kommende Teknik- og Miljøudvalgsmøde, hvorefter alle vil få 
besked om det videre forløb. 
 
 
 
 
Jane Christine Willander 


